## 中文通告:

## 關於暫停銀聯信用卡新綁定 "Apple Pay" 的通知

尊敬的客戶:

本行將於 2024 年 4 月 16 日早上 9:00 起暫停銀聯信用卡新綁定 "Apple Pay" 移動支付服務,直至另行公佈。但這並不影響已成功綁定服務之銀聯信用卡的 "Apple Pay" 支付功能。而 閣下仍可以 Visa 信用卡進行新綁定 "Apple Pay" 移動支付服務。

感謝您的諒解。如有任何查詢,請致電本行客戶服務熱線 889 95588。

中國工商銀行(澳門)股份有限公司2024年4月11日

\_\_\_\_\_\_

## 英文通告:

Suspension of New Binding UnionPay Credit Card for "Apple Pay" Mobile Payment

Dear Esteemed Customers,

Please be informed that new binding of UnionPay credit cards for "Apple Pay" mobile payment service will be suspended from 9:00 a.m. on 16 April 2024 until further notice. Kindly note that the existing bound UnionPay credit cards are still valid for "Apple Pay" mobile payments. The new binding of Visa credit cards for "Apple Pay" mobile payment are not affected.

Thanks for your kind understanding! Should you have any query, please call our Customer Service Hotline at 889 95588.

Yours sincerely,

Industrial and Commercial Bank of China (Macau) Limited 11 April 2024